



# FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE  
29 SEPTEMBER 2016

**Tid: 12:04**

**Plats: Styretrummet**

## NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	SEBASTIAN "ÄNKÅ" BERGSTRÖM
VICE ORDFÖRANDE	PERNILLA "&PILLE" TANNER
KASSÖR	LOTTA "LEJON" BERGBOM
SEKRETERARE	GUSTAV "GUSTAV LINDWALL" LINDWALL
LEDAMOT	SOFIA "KARLSSON" KARLSSON
ORDFÖRANDE DP	MARTIN "RUSKI-PATRUSKI" GARDFJELL
ORDFÖRANDE F6	REBECCA "VÄLTA" SVENSSON (FRÅN 12:42)
ORDFÖRANDE FNOLLK	TILDA "THELIA" SIKSTRÖM (FRÅN 12:42)
ORDFÖRANDE SNF	VICTOR "WÄFFLAN" WÄHLSTRAND SKÄRSTRÖM
ORDFÖRANDE FOC	AGRIN HILMKIL
ORDFÖRANDE FARM	ERIK JANSSON
TM-TEKNOLOG	JACOB LINDBÄCK (TILL 12:25)
PRODUCENT F-SPEXET	PIA WESTERBERGH (12:28-12:35)

**§1 Mötets öppnande** Sebastian öppnar mötet kl.12.04.

**§2 Val av justerare** Agrin Aram Hilmkil väljs till justerare.

**§3 Föregående mötesprotokoll** Föregående mötesprotokoll föredrogs och lades till handlingarna.

**§4 Inadjungeringar** Jacob Lindbäck inadjungeras med närvaro- och yttranderätt.

**§5 Runda bordet**

• **Kärnstyret:**

- Sebastian har hjälpt Pernilla och varit funktionär på en brandövning, samt hjälpt Japannollan.
- Pernilla har översett städning av skyddsrummet, som har gått bra. Försökt arra boende till SaFt, och är inne på dag tre av tre på termolabben. Kul!
- Lotta har grejat lite i skyddsrummet och styrt upp fakturagrejer.
- Gustav har raggat presidie till sektionsmötet.
- Sofia har varit på SAMO-kickoff och KFM-möte. Har läst en massa enkäter om psykisk och fysisk arbetsmiljö.

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Agrin Aram Hilmkil  
Justerare



- **FARM:** planerar lunchföreläsning med Burt. Vill arrangera något med Autoliv.
- **FnollK:** närvarade inte på runda bordet.
- **DP:** har arrat DuP, och har problem då en konferensresa till Luleå krockar med SaFt.
- **Foc:** har snackat om Foc-köret och presseningar. Har pratat om mynthållning.
- **SNF:** har inte gjort något särskilt.
- **F6:** närvarande inte på runda bordet.

## §6 Info

- Agrin informerar om FocPay, Focmateriets högteknologiska ekonomiska lösning. Den kommer vara klar i LP3. Agrin undrar om förra årets äskning fortfarande gäller. Det är oklart om så är fallet.
- Pernilla informerar om att det finns ett par tomma hyllor i skyddsrummet. Om man vill ha en hylla, hör man av sig till Pernilla.
- Victor informerar om en BSD, måndag LV7. Det kommer handla om modern kärnfysik och annat kul. Kul!
- Sebastian påminner om arbetsordningarna, och att kommitéer och nämnder skall meddela om de är nöjda med dessa.

## §7 Programråds- representanter

**Jacob Lindbäck** är intresserad av att sitta i programrådet för TM. Han går TM3, har länge funderat på att gå med i programrådet och vill ta Emilios plats nu när han tar examen. Han ser det som en gedigen möjlighet att driva på viktiga frågor. Han har också många konkreta idéer.

**Elvira Ramle** kommer in 12:20. Hon är intresserad av programrådet för F. Hon tycker det verkar spännande, och roligt att bidra. Alltid roligt att ha koll på vad som händer.

**Beslut:** Att Jacob Lindbäck väljs in till TM:s programråd, och att Elvira Ramle väljs in till F:s.

## §8 F-spexet på besök

F-spexets producent Pia Westerbergh kommer på besök. Hon delar med sig av spexets kontaktuppgifter och informerar om hur man allmänt bemöter F-spexet. Om man är intresserad av att kontakta F-spexet mailar man [styret@f-spexet.se](mailto:styret@f-spexet.se). Hon förmedlar också spexets tacksamhet över den nya ordningen i skyddsrummet. Mer problematiskt är att F-spexet kommer ha lokalproblem till nästa verksamhetsår. Med hög sannolikhet behöver de vara på Focus under mottagningen 2017.



**§9 Presenningar** Det finns två presenningar i skyddsrummet som är av oklar ägare. Foc använder dock dessa till Focköret, och FnollK till såpa-arrangemanget. Förslag är att Foc får ansvar för dessa.

**Beslut:** Foc är nu ägare av två, tidigare herrelösa, presenningar.

**§10 Tider i styretrummet** F6 har den senaste tiden lånat FARM:s tisdagstid. SNF utnyttjar inte heller sin fredagstid. GU har också onsdagarna, vilket är oklart om det är okej. Vi upplever inget egentligt behov av att ändra detta.

**§11 Städschema** Styretrummet är fint, och bör behållas fint. Vi instiftar nu ett löpande städschema. Pernilla Tanner sätter ihop schemat.

**§12 Äskning föreningskväll** Rebecca och Tilda vill ha 500 kronor ur sektionspotten till denna föreningskväll. Pengarna skall gå till kakor och saft.

#2

**Beslut:** Att Rebecca och Tilda får 500 kronor ur sektionspotten till föreningskvällen läsvecka 7.

**§13 SaFt** Nya problem har uppstått, då Djungelpatrullen kommer vara på konferensresa i Luleå helgen då SaFt är. Djungelpatrullen spelar en central roll i sektionens representationsarbete under SaFt. Dessutom är FnollK mitt uppe i sin aspnings hårdaste period. Det lutar åt att man kan behöva flytta SaFt. Sebastian skall kolla med de andra högskolorna om de kan tänka sig SaFt helgen efter. I övrigt så har vi en handfull intresserade puffar, men ingen som vill vara SaFt-general.

**§14 Måndag förmiddag skall vi skriva motionssvar. Sektionsmöte**

**§15 Omförordning av PA** Denna diskussion hålls bakom stängda dörrar.

**§16 Övriga frågor**

- Inga övriga frågor.

**§17 Nästa möte** Nästa möte blir 6 oktober 2016.

**§18 Mötets avslutande** Mötet avslutades av Sebastian kl. 13:13.



# Fysikteknologsektionen

Möte 2016/17:STYR-07  
Styremötesprotokoll 29 september 2016  
*Fysikteknologsektionen, Chalmers*

---

---

Sebastian Bergström  
Ordförande

---

Gustav Lindwall  
Sekreterare

---

Agrin Aram Hilmkil  
Justerare